
Sprawozdanie  

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony 

Środowiska z działalności międzysesyjnej 

 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony 

Środowiska odbyła się w dniu 20.11.2020 r. 

Porządek obrad: 

1. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w roku szkolnym 2020/21 ( w okresie 

koronowirusa ) – zagadnienie przełożone na następną Komisję. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2021 r. 

3. Analiza materiałów na XXXII sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

W zaopiniowaniu projektu budżetu gminy na 2021r  uczestniczył burmistrz p. 

Jacek Kosmala gdzie odbyła się wstępna analiza nad przyszłorocznym budżetem. 

W głosowaniu czterech radnych opowiedziało się za negatywną opinią do 

przedłożonego budżetu na przyszły rok.   

W pracach nad analizą materiałów na XXXII sesję Rady Miejskiej uczestniczyli p. 

Joanna Krystkiewicz-Hablutzel – kierownik wydziału GMKiR oraz p. Jarosław 

Draszek  - inspektor d/s ochrony środowiska, który zapoznał  radnych z raportem 

Programu Ochrony Środowiska w gminie a także informował o programach 

ekologicznych i ich zastosowaniu ( efekt - wniosek o większą zachętę do wymiany 

pieców). Radni interesowali się jak będzie wyglądała praca drona i jego wpływ na 

zmniejszenie zanieczyszczenia powietrza w mieście. 

W sprawach różnych radni zapoznali się z pismami dotyczącymi odpowiedzi na 

wnioski Komisji . Pismo w sprawie diet radnych Komisja przełożyła na następne 

spotkanie celem ponownego przedyskutowania. Radni pozytywnie zaopiniowali 

pismo i wniosek o wprowadzenie uchwały w sprawie dofinansowania do żłobka 

niepublicznego. 

Wnioski Komisji: 

1. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do Policji w Nidzicy  

o przekazanie informacji jak wyglądało zabezpieczenie marszów ulicznych 

– protestów kobiet w sprawie aborcji. Czy były wyciągane konsekwencje 

wobec osób nieletnich za udział w nielegalnych zgromadzeniach. 



2. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do PKP w sprawie 

przeprowadzenia kontroli funkcjonowania sygnalizatorów świetlnych na 

przejazdach kolejowych w m. Żelazno i Dobrzyń. 

3. Komisja wnioskuje o uruchomienie nieczynnego szaletu miejskiego  

w związku z licznymi wnioskami mieszkańców w tej sprawie. 

4. Komisja wnioskuje o sprawdzenie stanu technicznego schodów  

i podestów do sklepów zlokalizowanych na Placu Wolności. 

5. Komisja wnioskuje o przesunięcie słupków wjazdowych umiejscowionych 

na parkingu przy ul.  1 Maja (pomiędzy Przedszkolem Nr 2 a Szkołą 

Podstawową Nr 3). 

                                                                              

Przewodniczący Komisji  

                                                                              /-/ Andrzej  Ruś 

 

 


